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Piotra Rybki

Zapytanie nr].

W związku z informacjami prasowymi odnośnie wzrostu opłat za wywóz śmieci (nawet 4-krotnymi)
proszę o informacje czy i w naszej Gminie prowadzone są rozmowy na ten temat. A jeśli tak to, na
jakim są etapie.

Z poważaniem

Radny Marcin Czora

I


